

**KEMENTERIAN PERTANIAN DAN INDUSTRI ASAS TANI MALAYSIA**

**KENYATAAN SEBUT HARGA**

Sebut harga adalah dipelawa kepada **Kontraktor Bumiputera** yang mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan berdaftar dengan **Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB)** dalam Gred, Kategori dan Pengkhususan yang berkaitan serta dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi kerja berikut:

BUTIRAN TAWARAN	TEMPAT DAN TARIKH DOKUMEN DIEDARKAN	SYARAT PENDAFTARAN	MASA DAN TEMPAT LAWATAN TAPAK	TEMPAT DAN TARIKH TAWARAN DITUTUP
<p><b>No. Sebut Harga:</b></p> <p><b>MOA/BPSP/09/2017(SH)</b></p> <p><b>KERJA-KERJA MENAIK TARAF JALAN LADANG SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN DI PROJEK BERKELOMPOK BUAHAN TUMPAT DAN BELTEK KAMPUNG SEMAYOR, KEMASIK, TERENGGANU.</b></p>	<p>Pejabat Jurutera Daerah, Jabatan Pengairan dan Saliran Daerah Kemaman 24000 Kemaman, Terengganu.</p> <p><b>19 September 2017 (Isnin) hingga 21 September 2017 (Khamis)</b></p> <p>Isnin – Khamis 9.00 pg hingga 12.30 tgh 2.30 ptg hingga 4.30 ptg</p>	<p><b>Bumiputera</b></p> <p>Berdaftar dengan <b>PKK</b></p> <p>Berdaftar dengan <b>CIDB</b> Gred <b>G1</b>, Kategori <b>CE</b>, Pengkhususan <b>CE21</b></p>	<p><b>19 Sept 2017 (Selasa) 9.30 pagi</b></p> <p>Pejabat Jurutera Daerah, Jabatan Pengairan dan Saliran Daerah Kemaman 24000 Kemaman, Terengganu</p> <p>Kehadiran adalah <b>WAJIB</b> dan hanya penama di dalam Sijil PKK/CIDB sahaja dibenarkan hadir.</p> <p><b>Wakil adalah tidak dibenarkan. Sila bawa sijil Asal SPKK</b></p>	<p><b>JABATAN PENGAIRAN DAN SALIRAN, DAERAH KEMAMAN, 24000 KEMAMAN, TERENGGANU.</b></p> <p><b>26 September 2017 (Selasa) Jam 12.00 tengah hari</b></p> <p>Sebut Harga yang lewat tidak akan di terima</p>

Dokumen Sebut Harga hanya akan dikeluarkan kepada **Kontraktor Yang Penama Seperti Dalam Sijil Pendaftaran Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB)** sahaja. Kontraktor dikehendaki membawa **sijil ASAL Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB)**, **Sijil Perolehan Kerja Kerajaan** dan **Sijil Taraf Bumiputera (PKK)** yang masih sah.

Dokumen tawaran sebut harga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri serta di tulis nombor rujukan Sebut harga serta tajuk Sebut Harga dan dimasukkan ke dalam peti sebut harga di alamat:-

**JURUTERA DAERAH, JABATAN PENGAIRAN DAN SALIRAN, DAERAH KEMAMAN, 24000 KEMAMAN, TERENGGANU.**

**NO.TEL PEJABAT : 09-8591799**

**NO.FAX PEJABAT : 09-8596442**

**Email Pejabat : [jpskemaman@jps.terengganu.gov.my](mailto:jpskemaman@jps.terengganu.gov.my)**